
Bestyrelsesmøde torsdag den 23. maj 1985 hos Ole Hjørne.
Til stede var: Sv. Garner Christensen, Ole Hjørne, Thomas Vestergård
Steen Sehested og Erik Sønderho1m. Fraværende: Kirsten Dalgård og
Elin Hjort.
l. GC meddelte, at Elin Hjort ønskede at udtræde. ES valgtes
ind i bestyrelsen som sekretær.
i. Ufvrpligtende drøftelser af bestyrelsens kommende opgaver, bl.a.
om en kommende lokalplans betydning for vejlauget. OH gik kraftigt
ind for bestyrelsesinitiativer som fx fortovene, trafikproblemerne,
vejvedligeholdelse, beplantning af Børglumvej, autoværkstedernes
ulovlige parkering. Unde~enne diskussion vedtoges det at rette
en henvendelse til stadsgartneren om den nævnte beplantning.
3. TW refererede sit møde med det på generalforsamlingen nedsatte
brede vejudvalg, og man drøftede de aktuelle planer.
4. Guldbech-problemet. TV læste sit brev af 20. maj til politiet
op og politiets svar af 28.5. med diverse bilag fra vejkontoret.
Det fremgik, at politiet ikke anså parkeringerne for ulovlige.
5. Det vedtoges at forsøge at lægge generalforsamlingen en
torsdag/onsdag i februar måned.
6. Under Eventuelt besluttedes det at opsige forsikringen af
vejmanden, hvis utidige død alle inderligt beklagede. - GC omtalte
problemerne omkring 'den gyldne bankbog', idet banken uberettiget
havde opsagt den til forkert termin.


